
Hierbij de beantwoording van de vragen ven GroenLinks. 
 
Vraag 1.
Het valt op dat er in de Routekaart Verduurzaming Gemeentelijk Vastgoed geen ambities 
worden vermeld voor de gemeente Bergen in 2022. Klopt dit?
Zo ja, waarom zijn er geen ambities geformuleerd?
Zo nee, wat zijn de ambities?
 
Antwoord; In paragraaf 3.3. zijn de bestuurlijke ambities opgenomen van de BUCH 
gemeenten uit de coalitieprogramma’s/raadsprogramma’s uit 2022. In Bergen is in het 
raadsprogramma niets opgenomen over de verduurzaming van het gemeentelijke vastgoed. 
Daarom is in paragraaf 3.3 in de Routekaart niets opgenomen voor de gemeente Bergen.
 
Ambities Bergen
De BUCH-gemeenten hebben hun gezamenlijke ambities op het gebied van klimaat 
vastgelegd in het ‘Programma Klimaat’. (Zie paragraaf 2.1)
Het verduurzamen van vastgoed valt in het Programma Klimaat onder de bouwsteen 
‘duurzame bedrijfsvoering’. In paragraaf 3.2 zijn de ambities die richtlijn zijn voor de 
verduurzaming van het vastgoed voor de BUCH-gemeenten, opgenomen:  
 
Het overkoepelende doel van het programma is om bij te dragen aan de CO2-
reductiedoelstellingen uit het Klimaatakkoord. De doelen zijn de volgende: 
 
• 55% CO2-reductie in 2030 en in 2050 95% CO2-reductie ten opzichte van 1990. 

• Alle gebouwen zijn in 2050 aardgasvrij. 

• De leefomgeving klimaatbestendig inrichten, zoals omschreven is in het Deltaplan 
ruimtelijke adaptatie. 

• Toewerken naar een Circulaire Economie in 2050. 
 
Bergen heeft daarbij ook de plus ambitie vastgesteld:
 
•              Verduurzaming van het vastgoed van het primair en voortgezet onderwijs   

•              Bij het realiseren van de basisambitie wordt ook het klimaat adaptief en circulair 
maken van de gebouwen en de directe omgeving betrokken. 
 
 
 
   Vraag 2.   
Waarom wordt de gemeentewerf Egmond aan Zee verduurzaamd als er op termijn een 
verplaatsing komt naar een gezamenlijke milieustraat voor de kernen?
 
Antwoord  :   Het gebouw op de locatie in Egmond aan Zee wordt gebruikt door wijkbeheer van
de BUCH werkorganisatie en de brandweer. Mogelijke toekomstige verplaatsing van de 
milieustraat leidt niet tot wijziging van het gebruik van het betreffende pand door de 
brandweer en de medewerkers van wijkbeheer. De verduurzaming betreft het gebouw en 
niet de milieustraat.
 
Vraag 3. 
Is er meer personele capaciteit nodig als we jongerencentrum de Wal willen gaan 
verduurzamen in 2024? (Er staat namelijk geen asterisk bij, die duidt op binnen de capaciteit
te realiseren)
 
Antwoord



Voor de uitvoering van de verduurzamingsmaatregelen bij jongerencentrum de Wal (zie 
paragraaf 8.6.1.) is inderdaad uitbreiding van de personele capaciteit nodig. 


